
ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 17/1/2022

Της: Μαρίας Αθανασίου, βουλευτή Β2 Δυτικού Τομέα

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων

ΘΕΜΑ: «Παράλειψη  της  επιδότησης  για  τοποθέτηση  Ενεργειακού  Τζακιού  στο
πρόγραμμα “Εξοικονομώ”»

Κύριε Υπουργέ,

Παρ’ όλο που στην Ευρώπη επιδοτείται σχετικά, στην Ελλάδα εξαιρέθηκε, τελικά, από το
πρόγραμμα  «Εξοικονομώ» η επιδότηση για την τοποθέτηση ενεργειακού τζακιού ή για
την μετατροπή αντίστοιχου παλαιού – «ανοιχτού τύπου» σε ενεργειακό, όπως ενημέρωσε
εκπρόσωπος των εμπόρων τζακιών, στην πρωινή εκπομπή της «ΕΡΤ1», στις 13-1-2021.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Με ποιο σκεπτικό εξαιρέθηκε η ως άνω επιδότηση από το πρόγραμμα "Εξοικονομώ",
δεδομένου  του  γενικότερου  κυβερνητικού  πλαισίου  περί  πράσινης  ανάπτυξης  και
προστασίας της Δημόσιας Υγείας αλλά και του περιβάλλοντος?

2. Προτίθεσθε  να  εντάξετε  την  επιδότηση  για  την  τοποθέτηση  ενεργειακού  τζακιού
στο πρόγραμμα "Εξοικονομώ";
 

Η ερωτώσα βουλευτής

ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΜΑΡΙΑ
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